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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke
részére

Tisztelt Elnök Asszonyi

„Miért szűnt meg a fogszabályozás OEP támogatása a XI . kerületben?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kökény Mihály egészségügyi
miniszterhez_ A kérdésre a választ írásban kérem .

Tiszteit Miniszter úr!

Arról értesültem, hogy a Budapest XI . kerületben 2003, szeptember 1-töl megszOnt a
fogszabályozás OEP támogatása, emiatt a gyermek pácienseket is csak orvosi díj
ellenében tudják a fogszakorvosok ellátni . A Fogszabályozás díja meglehetősen
magas, az OEP támogatás hiányában ennek kifizetése a családoknak jelentős
anyagi megterhel€st jelent .

Kérdéseim a Miniszter úrhoz-,

Mi az oka, hogy az OEP a támogatást megszüntette?
Mikorra várható az új szerződés megkötése?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . december 12 .
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